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       PROCES-VERBAL 
 

 

 Incheiat azi, 21 IULIE 2016  in sedinta ORDINARA a Consiliului Local Fagaras, sedinta 

convocata in conformitate cu prevederile art.39, alin.(1) si (3), cu respectarea prevederilor alin.(5) 

si (6) din Legea nr.215/2001 privind administratia publica locala, republicata, modificata si 

completata. 

 

 Sedinta  a avut loc in sala de sedinte a Primariei Fagaras, incepand cu orele 18:00. 

 

 Domnul presedinte de sedinta:Bogdan Ion: anunta ca sedinta este legal constituita, fiind 

prezenti 16 consilieri din 16 in functie.  

  

Participa:reprezentanti ai mass-media locala. 

 

 Din partea primariei participa: dl.primar-Sucaciu Gheorghe, dl.viceprimar-Clont Dan-

Valentin, dl.secretar interimar-Adrian Gavrila, d-na Florina Micu-Birou Proiecte, Achizitii 

Publice, Investitii, d-na Elena Tanase-Birou Administrare cladiri, terenuri, bunuri publice, urmariri 

contracte.  

 

Domnul presedinte: Prezinta spre aprobare procesul-verbal al sedintei  de 

CONSTITUIRE A CONSILIULUI LOCAL FAGARAS din data de 24 IUNIE 2016. 

 

 Discutii, intrebari?Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare procesul-verbal si se aproba in unanimitate-16 

voturi pentru. 

 

 

Domnul presedinte: Prezinta spre aprobare procesul-verbal al PRIMEI SEDINTE DE 

CONSILIUL LOCAL FAGARAS din data de 24 IUNIE 2016 

 

 Discutii, intrebari?Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare procesul-verbal si se aproba in unanimitate-16 

voturi pentru. 

 

Domnul presedinte: Prezinta spre aprobare procesul-verbal al sedintei  

EXTRAORDINARE al Consiliului Local Fagaras din data de 30 IUNIE 2016 

 

 Discutii, intrebari?Nu sunt. 
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 Domnul presedinte:Supune spre aprobare procesul-verbal si se aproba in unanimitate-16 

voturi pentru. 

 

Domnul presedinte: Prezinta spre aprobare procesul-verbal al sedintei  

EXTRAORDINARE al Consiliului Local Fagaras din data de 15 IULIE 2016 

 

 Discutii, intrebari?Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare procesul-verbal si se aproba in unanimitate-16 

voturi pentru. 

 

Domnul presedinte:Prezinta si supune spre aprobare proiectul ordinii de zi, dupa 

cum urmeaza: 

 

1. Depunerea jurământului d-lui consilier local CÎRJE CĂTĂLIN GEORGE. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

2. Proiect de hotărâre privind încetarea de drept a mandatului de consilier local al d-lui 

DRĂGHICI GABRIEL CRISTIAN. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

3. Proiect de hotărâre privind încetarea de drept a mandatului de consilier local al d-lui 

ANDRONE BOGDAN IONUȚ. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

4. Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier local al d-lui ERCĂU 

BRUNO. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

5. Depunerea jurământului d-lui consilier local ERCĂU BRUNO. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 
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6. Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier local al d-lui BIZA RADU 

STELIAN. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

7. Depunerea jurământului d-lui consilier local BIZA RADU STELIAN. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetelor întocmite pe cele două secțiuni 

pentru trimestrul II 2016 la data de 30.06.2016. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

9. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Făgăraș pe anul 

2016. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

10. Proiect de hotărâre privind reorganizarea și modificarea Organigramei și a Statului de 

funcții al Aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Făgăraș. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

11.Proiect de hotărâre privind reorganizarea și modificarea Organigramei și a Statului de 

funcții ale Poliției Locale Făgăraș. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

12. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Anexei nr.1 la HCL.nr.9/2016 

privind aprobarea Regulamentului referitor la regimul finanțărilor nerambursabile din 

fondurile bugetului local al Municipiului Făgăraș, alocate pentru activități nonprofit de 

interes local. 
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 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

13. Proiect de hotărâre privind constituirea Comisiilor pentru evaluarea și selecționarea 

programelor și proiectelor, în vederea acordării finanțărilor nerambursabile din fondurile 

bugetului local al Municipiului Făgăraș, alocate pentru activități nonprofit de interes local. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea principalilor indicatori tehnico-econimici pentru 

proiectul "Reabilitare suprafață de joc la sala de sport a Colegiului Național Radu 

Negru Făgăraș". 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

15. Proiect de hotărâre privind mandatarea reprezentantului Municipiului Făgăraș în cadrul 

Adunării Generale a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară "Asociația de Apă" Sibiu și 

desemnarea persoanelor care pot înlocui reprezentantul Municipiului Făgăraș în Adunarea 

Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară "Asociația de Apă" Sibiu. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

16. Proiect de hotărâre privind structura pe specialități a membrilor comisiei de analizare a 

cererilor de locuințe pentru tineri, destinate închirierii. 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

17. Proiect de hotărâre privind desemnarea din cadrul Consiliului Local Făgăraș a 

consilierilor municipali care sa facă parte din comisia de repartizare a locuințelor 

Municipiului Făgăraș. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

18. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea HCL.nr.195/28.10.2015 privind 

desemnarea reprezentanților Consiliului Local al Municipiului Făgăraș în Comisia de 
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Evaluare și Asigurare a Calității Învățământului (Comisia CEAC) de la nivelul unităților de 

învățământ preuniversitar de stat din Municipiul Făgăraș. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

19. Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanților Consiliului Local în Consiliile de 

administrație ale unităților de învățământ cu personalitate juridică din Municipiul Făgăraș. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

20. Proiect de hotărâre privind desemnarea din cadrul Consiliului Local Făgăraș a 

consilierilor locali care sa facă parte din comisia de licitație pentru închirieri, concesiuni 

sau vânzări de terenuri și spații cu altă destinație decât locuință, ce aparțin domeniului 

public și privat al Municipiului Făgăraș. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea procedurii de publicare a listelor debitorilor care 

înregistrează obligații fiscale restante, precum și cuantumul acestor obligații. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

22. Proiect de hotărâre privind încetarea Contractului de management al d-lui Puiuleț 

Gheorghe, manager al Clubului Sportiv Municipal Făgăraș. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

23. Proiect de hotărâre privind numirea Președintelui Clubului Sportiv Municipal Făgăraș, 

aprobarea Contractului de management și numirea membrilor Consiliului Director al CSM 

Făgăraș. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 
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24. Proiect de hotărâre privind inițierea procedurii de achiziție a terenului în suprafață de 

250 mp identic cu cel înscris în CF.nr.104868-Făgăraș și a terenului în suprafață de 56 mp., 

identic cu cel înscris in CF.nr.1045477-Făgăraș, proprietatea S.C.FLAMERUS S.R.L., 

ocupat de trotuarul din str.Negoiu, în vecinătatea S.C.SALCO SERV S.A. Făgăraș. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

25. Proiect de hotărâre privind aprobarea înscrierii construcțiilor edificate pe suprafață de 

7.061 mp.din suprafața totală de 267.258 mp., înscriși în CF.nr.102519 Făgăraș-domeniu 

public, conform dreptului de folosință a terenului. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

26. Proiect de hotărâre privind rectificarea și vânzarea unui teren proprietatea Statului 

Român, în suprafață de 495 mp., situat în Făgăraș, str.Titu Perția, înscris în CF.nr.104212-

Făgăraș cu nr.top 23/2/3; 24/2/3; 26/2/3; 27/2/3. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

27. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitație publică a terenului în 

suprafață de 100 mp din suprafața totală de 18967 mp., proprietatea Statului Român, 

Făgăraș, situat în str.Negoiu, nr.147. 

Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

28. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuințelor, construite din fondurile statului, în 

condițiile Legii nr.85/1992 republicată si a Decretului-Lege nr.61/1990 .(nr.înreg.19.853). 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

29. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuințelor, construite din fondurile statului, în 

condițiile Legii nr.85/1992 republicată si a Decretului-Lege nr.61/1990 .(nr.înreg.17.121). 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 
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30. Proiect de hotărâre privind însușirea Rapoartelor de evaluare întocmite de o persoană 

autorizată pentru vânzarea locuințelor, proprietatea Municipiului Făgăraș în baza Legii 

nr.85/1992.(nr.înreg.1604). 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

31. Proiect de hotărâre privind însușirea Rapoartelor de evaluare întocmite de o persoană 

autorizată pentru vânzarea locuințelor, proprietatea Municipiului Făgăraș în baza Legii 

nr.85/1992.(nr.înreg.2801). 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

32. Proiect de hotărâre privind însușirea Rapoartelor de evaluare întocmite de o persoană 

autorizată pentru vânzarea locuințelor, proprietatea Municipiului Făgăraș în baza Legii 

nr.85/1992.(nr.înreg.11.693). 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

33. Proiect de hotărâre privind însușirea Raportului de recrutare și selecție al Consiliului de 

Administrație al S.C.SALCO SERV S.A. Făgăras și propunerea candidațiilor pentru funcția 

de membru in consiliul de administratie. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

34. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Statutului S.C.SALCO SERV 

S.A.Făgăraș. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 
35. Proiect de hotărâre privind alegerea unui consilier ca președinte de ședință.( AUGUST 

2016). 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 
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36. Informare din partea S.C.APA-CANAL S.A.SIBIU nr.15.447/29.06.2016, înregistrată 

la Primăria Municipiului Făgăraș sub nr.de 19.942/04.07.2016. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 

unanimitate-16 voturi pentru. 

 

 

 Domnul presedinte:’’La punctul “Suplimentare” avem urmatorul proiect de hotarare: 

 

1.Proiect de hotărâre privind completarea Anexei nr.2 din HCL.nr.200/2015 privind 

stabilirea impozitelor și taxelor locale pentru anul 2016. 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare inscrierea pe ordinea de zi ca punct suplimentar 

si se aproba in unanimitate-16 voturi pentru. 

 

 Se trece la discutarea ordinii de zi. 

 

 Domnul presedinte:Prezinta punctul 1 de pe ordinea de zi:” Depunerea jurământului d-lui 

consilier local CÎRJE CĂTĂLIN GEORGE. 

 

Dl.Cirje Catalin George: ″ Depune juramantul in calitate de consilier local al Consiliului Local 

Fagaras. ″ 

 

JURĂMÂNT 
 

“Jur sa respect Constitutia si legile tarii si sa fac, cu buna-credinta, tot ceea ce sta in 

puterile si priceperea mea pentru binele locuitorilor municipiului Fagaras, judetul Brasov.Asa sa-

mi ajute Dumhnezeu!” 

 

Domnul presedinte:”Dupa depunerea juramantului dl. consilier local CÎRJE CĂTĂLIN 

GEORGE., sunt prezenti 17 consilieri.” 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 2 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

încetarea de drept a mandatului de consilier local al d-lui DRĂGHICI GABRIEL CRISTIAN.” 

Discutii, intrebari, intrebari? 

 

Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-17, adoptandu-se Hotararea nr.17/21.07.2016. 

 

 Domnul presedinte:Prezinta punctul 3 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

încetarea de drept a mandatului de consilier local al d-lui ANDRONE BOGDAN IONUȚ.” 

 

Discutii, intrebari, intrebari? 

 

Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-17, adoptandu-se Hotararea nr.18/21.07.2016. 

 

 Domnul presedinte:Prezinta punctul 4 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

validarea mandatului de consilier local al d-lui ERCĂU BRUNO.” 
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Comisia de validare se retrage impreuna cu membrii acestei comisii pentru analizarea dosarului 

privind validarea mandatului de consilier local al dl. ERCĂU BRUNO. 
 

Domnul Bogdan-presedinte al comisiei de validare:Da citire procesului-verbal de validare al 

mandatului de consilier local al dl. ERCĂU BRUNO : 

 

 

 

 

   PROCES-VERBAL 
 

 

Încheiat azi, 21 iulie 2016, în şedinţa comisiei de validare a Consiliului Local al 

Municipiului Făgăraş. 

Azi, , 21 iulie 2016,  comisia de validare aleasă de Consiliul Local al Municipiului 

Făgăraş, în şedinţa de constituire din data de 24 iunie 2016, a examinat în conformitate cu 

prevederile art.31, alin.(3) şi (4) din Legea administratiei publice locale nr.215/2001, cu 

modificările şi completările ulterioare, legalitatea alegerii consilierului ERCĂU BRUNO . 

 

Menţionăm că din verificarile noastre rezultă îndeplinirea cerinţelor prevăzute de art.92, 

alin.(2) din Legea nr.67/2004 pentru alegerea autorităţilor administraţiei publice locale. 

Comisia constată că au fost respectate dispoziţiile legale şi că nu există incompatibilitate, 

fapt pentru care a hotărât să propună validarea D-lui consilier ERCĂU BRUNO . 

 

 Drept pentru carea s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 

 

 

             Preşedinte,                                      Secretar, 

         BOGDAN ION                 

 

 

             Membri, 

 

MOTOC ALEXANDRU 

ȘUTEU MARILENA-DORINA 

                                               GABOR CONSTANTIN AURELIAN 

 

 

Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-17 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.19/21.07.2016. 

 

 Domnul presedinte:Prezinta punctul 5 de pe ordinea de zi:” Depunerea jurământului d-lui 

consilier local ERCĂU BRUNO. 

 

Dl.Ercau Bruno: ″ Depune juramantul in calitate de consilier local al Consiliului Local Fagaras. ″ 

 

JURĂMÂNT 
 

“Jur sa respect Constitutia si legile tarii si sa fac, cu buna-credinta, tot ceea ce sta in 

puterile si priceperea mea pentru binele locuitorilor municipiului Fagaras, judetul Brasov.Asa sa-

mi ajute Dumhnezeu!” 
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Domnul presedinte:”Dupa depunerea juramantului dl. consilier local ERCĂU BRUNO., 
sunt prezenti 18 consilieri, si mentionez faptul de in locul dl.Draghici Gabriel Cristian care a fost secretar in 

comisia de validare, de acum incolo, dl.consilier local Ercau Bruno va fi desemnat ca secretar in comisia de 

validare.” 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 6 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

validarea mandatului de consilier local al d-lui BIZA RADU STELIAN.” 

 
Comisia de validare se retrage impreuna cu membrii acestei comisii pentru analizarea dosarului 

privind validarea mandatului de consilier local al dl. BIZA RADU STELIAN. 
 

Domnul Bogdan-presedinte al comisiei de validare:Da citire procesului-verbal de validare al 

mandatului de consilier local al dl. BIZA RADU STELIAN: 

 

 

 

 

   PROCES-VERBAL 
 

 

Încheiat azi, 21 iulie 2016, în şedinţa comisiei de validare a Consiliului Local al 

Municipiului Făgăraş. 

Azi, , 21 iulie 2016,  comisia de validare aleasă de Consiliul Local al Municipiului 

Făgăraş, în şedinţa de constituire din data de 24 iunie 2016, a examinat în conformitate cu 

prevederile art.31, alin.(3) şi (4) din Legea administratiei publice locale nr.215/2001, cu 

modificările şi completările ulterioare, legalitatea alegerii consilierului BIZA RADU STELIAN. 

 

Menţionăm că din verificarile noastre rezultă îndeplinirea cerinţelor prevăzute de art.92, 

alin.(2) din Legea nr.67/2004 pentru alegerea autorităţilor administraţiei publice locale. 

Comisia constată că au fost respectate dispoziţiile legale şi că nu există incompatibilitate, 

fapt pentru care a hotărât să propună validarea D-lui consilier BIZA RADU STELIAN. 
 

 Drept pentru carea s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 

 

 

         Preşedinte,                                      Secretar, 

     BOGDAN ION                 

 

 

          Membri, 

 

MOTOC ALEXANDRU 

ȘUTEU MARILENA-DORINA 

                                               GABOR CONSTANTIN AURELIAN 

 

 

Domnul presedinte: Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-17 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.20/21.07.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 7 de pe ordinea de zi:” Depunerea jurământului d-lui 

consilier local BIZA RADU STELIAN.” 
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Dl.Biza Radu Stelian: ″ Depune juramantul in calitate de consilier local al Consiliului Local 

Fagaras. ″ 

 

JURĂMÂNT 
 

“Jur sa respect Constitutia si legile tarii si sa fac, cu buna-credinta, tot ceea ce sta in 

puterile si priceperea mea pentru binele locuitorilor municipiului Fagaras, judetul Brasov.Asa sa-

mi ajute Dumhnezeu!” 

 

Domnul presedinte:”Dupa depunerea juramantului dl. consilier local BIZA RADU 

STELIAN,sunt prezenti 19 consilieri. 

 

 Domnul presedinte:Prezinta punctul 8 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

aprobarea execuției bugetelor întocmite pe cele două secțiuni pentru trimestrul II 2016 la data de 

30.06.2016.” 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-19 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.21/21.07.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 9 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

rectificarea bugetului local al Municipiului Făgăraș pe anul 2016.” 

 

 Domnul Manduc:”In ceea ce priveste rectificarea bugetului, am observat in proiectul de 

hotarare propunerea executivului de diminuare a unor sume de la anumite capitole bugetare si 

suplimentarea acelor sume pe alte  capitole bugetare. 

 Din punctul nostru de vedere al grupului PNL, cele referitoare la atribuirea sumelor pentru 

scoli, gradinite si spitale, precum si pentru echipa de handbal, sunt binevenite, in schimb, va 

propun un amendament care sa faca referire la o rocada. Este vorba de propunerea executivului de 

achizitionare a doua autoturisme cu suma de 1 mld.si jumatate lei prin renuntarea, vad, pe care o 

consider nefireasca, la reabilitarea unor drumuri din Cartierul Veteranilor, Zona Livezii si prin 

renuntarea la studiul de fezabilitate si proiectul tehnic pe care am incetat sa le demaram si le-am 

bugetat la inceputul acestui an pentru construirea unui bazin de inot.  

 Asadar, grupul PNL propune ca la acest intreg proiectul de hotarare sa fie adus un 

amendament prin care sa nu se renunte la sumele acestor capitole bugetare mentionate mai sus, 

eventual sa se renunte la achizitia unui autoturism din cele doua propuse.” 

 

 Domnul primar:”Daca ati fi venit la comisiile de specialitate ale Consiliului local, ati fi 

inteles aceste propuneri de rectificare a bugetului.Aceste autoturisme le vom achizitiona si vom 

inlocui doua masini (Nubira si o Dacia de la Serviciul ADP), din fondul de mediu pe tuchete 

voucher. Daca facem socoteala, aceste masini, ca mentenanta, ne costa mai mult decat daca s-ar 

achizitiona doua autoturisme la primarie si, ca sa le tinem in continurae, o sa ne coste mai mult in 

viitor. 

 Apoi, o sa mai fie o propunere de suplimentare a bugetului si pentru Spitalul Municipiului 

Fagaras (inca 100.000 lei), propunere pe care o aveti deja pe masa Consiliului local si o sa luam 

aceasta suma de la Cap.Extindere canalizare”. 

 Va mai fi o rectificare de buget probabil in luna septembrie a.c. dupa licitatiile de lucrari, 

din economii, in momentul de fata avem aproape toti banii pentru str.Livezii, iar din economii, o 

sa alocam bani si pentru trotuare pentru a reabilitate strada in totalitate. 

 La bazinul de inot vom merge pe proiecte cu finantare europeana si sunt bani in buget 

pentru acele proiecte pe care le-ati mentionat dvs., proiecte de dezvoltare. Nu s-au luat bani de la 

studiul de fezabilitate.” 



 12 

 

 Domnul Manduc:”Daca nu s-au luat bani de la studiul de fezabilitate, trebuie sa ramana 

pozitia respectiva.” 

 

 Domnul primar:”Banii europeni vin in urma unui studiu de fezabilitate. Daca noi facem 

acel studiu de fezabilitate se rezolva aceasta proboema.” 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare in forma initiala plus 

suplimentare Spital (100.000 lei) si fara amendamentele dl.Manduc si se aproba cu 14 voturi 

pentru si 5 abtineri (19 consilieri prezenti), adoptandu-se Hotararea nr.22/21.07.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 10 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

reorganizarea și modificarea Organigramei și a Statului de funcții al Aparatului de specialitate 

al Primarului Municipiului Făgăraș.” 

 

 Domnul primar:”As vrea sa fac o prezentare a acestui proiect de hotarare. La Biroul 

Horticol va fi si denumirea de “Mediu”.Compartimentul Resurse Umane trece din subordinea 

primarului in subordinea secretarului. S-a infiintat Compartimentul de Relatii Internationale si aici 

vorbim de un compartiment pentru relatiile cu investitorii si relatia efectiva cu Comisia Europeana. 

 In cadrul Compartimentului Economic, am infiintat un post contractual de economic 

financiar.S-au mai modificat incadrari in functii publice de executie pentru ca intre timp s-au mai 

dat examene, concursuri de promovari. Acestea sunt modificarile.” 

 

 Domnul Manduc:”In principiu, grupul PNL sustine aceasta organigrama, dar as vrea din 

punct de vedere tehnic sa rog Compartimentul Resurse Umane sau pe dl.secretar sa precizeze niste 

chestiuni. Vad ca se infiinteaza postul de Administrator Public al Municipiului Fagaras si statul de 

functii pe aceasta functie apare cu o alta denumire, aceea de manager.Pe de alta parte, nu are in 

subordine pe nimeni; este doar in subordinea dl.primar si de aici se deduce ca nu ar avea 

subordine.Nu este precizat nici nivelul studiilor, gradul si clasa profesionala. 

 Apoi, as mai vrea sa-l intreb pe dl.secretar daca prin infiintarea din nou a Directiei 

Administratiei Publice locale, se stinge litigiul in instanta prin care primaria si consiliul local il au 

cu fostul director al DAPL, cel care a si castigat procesul in acest sens? 

 In ceea ce priveste Aparatul Permanent al Consiliului Local Fagaras care prin insasi 

denumirea sa este in subordinea Consiliului local sau trebuie sa fie in subordinea Consiliului local 

si nu in cel al executivului, propun sa fie in subordinea Consiliului local si poate sa fie si in 

subordinea executivului.” 

 

 Domnul secretar:”Referitor la domeniul public, este doar o greseala de redactare, deci este 

vorba de administrator public si nu de manager public. O sa rectificam.Prin reinfiintarea postului 

de director DAPL se va stinge acel litigiu, acest post mentinandu-se exact la aceeasi incadrare care 

a fost si acum 3 ani de cand s-a desfiintat aceasta functie si directie. 

 Cu privire la Aparatul Permanent al Consiliului Local Fagaras, din cate stiu eu, a fost 

dintotdeauna in subordinea secretarului.” 

 

 Domnul Manduc:”O sa rog sa se consemneze aceste lucruri si rugamintea mea ar fi sa 

mentionati si amendamentul meu, anume, Aparatul Permanent al Consiliului Local Fagaras sa fie 

atat in subordinea Consiliului local, cat si in subordinea secretarului pentru ca este puntea de 

legatura intre Consiliul local si executiv.” 

 

 Domnul primar:”Dl.Manduc, am o intrebare.Cum era in organigrama Aparatul Permanent 

al Consiliului Local Fagaras pana acum, cand ati fost dvs.primar al acestei primarii? Stiu ca era 

doar in subordinea secretarului, iar daca era asa, acum de ce veniti asa brusc cu acest amendament, 



 13 

cu aceasta modificare? De ce tocmai acum?Atunci cand erati dvs.primar era bine din acest vedere 

cu privire la Aparatul Permanent al Consiliului Local Fagaras, iar acum nu mai este bine? 

 Referitor la reinfiintarea Directiei DAPL, ati avut o hotarare judecatoreasca de 1 an de zile 

si acum veniti cu intrebarea daca se stinge sau nu acel litigiu?Este normal sa respectam ceva, o 

hotarare judecatoreasca definitiva si irevovabila, probabil vom plati niste sume de bani pentru 

acele lucruri si acum veniti cu astfel de intrebari la dl.secretar cand dvs.stiti foarte bine aceste 

lucruri. Haideti sa terminam cu aceste metehne politice, cu aceste atacuri.” 

 

 Domnul Manduc:”Sa inteleg ca este o problema daca se adreseaza intrebari referitoare la 

punctele de pe ordinea de zi?” 

 

 Domnul primar:”Nu este niciun fel de problema,dl.Manduc, dar puneti niste intrebari 

despre niste lucruri cunoscute foarte bine de dvs.dinainte, de cand ati ocupat functia de primar al 

acestei primarii.” 

 

 Domnul Cirje:”S-au purtat discutii impreuna cu sindicatele primariei, avem vreo problema 

in acest sens, riscam sa patim iarasi ce am patit cu fostul si viitorul director DAPL, cu 

procese,etc.?” 

 

 Domnul primar:”Am discutat si este totul in regula in acest sens.” 

 

 Domnul presedinte:Supune la vot proiectul de hotarare in forma initiala, prezentata de 

executiv si se voteaza in unanimitate (19 consilieri prezenti), ramanand deocamdata la nivel de 

proiect pana dupa primirea avizului de la ANFP, dupa care se va reintroduce in plen pentru 

adoptarea unei hotarari de consiliu local in acest sens. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 11 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

reorganizarea și modificarea Organigramei și a Statului de funcții ale Poliției Locale Făgăraș.” 

 

 Domnul Manduc:”Se desfiintase un post sef birou in subordinea directorului Politiei 

Locaole Fagaras, un post detinut de cineva in acel moment si se infiintase un post de director 

general deasupra directorului, un post vacant, As vrea sa rog executivul sa precizeze care este 

logica in acest sens, mai ales ca este vorba de loc vacant.” 

 

 Domnul primar:”Da,este totul logic. Intrebarea este pusa ca sa auda anumite persoane. 

Ceilalti consilieri cred ca este logica schimbarea aceasta. Politia Locala Fagaras, din punctul meu 

de vedere, trebuie sa aiba un mers normal si am desfiintat un post de conducere si am infiintat un 

alt post de conducere, pastrand postul de director pentru ca eu cred ca Politia Locala Fagaras 

trebuie sa fie condusa de un om capabil si sa aiba exact menirea Politiei Locale Fagaras.” 

 

 Domnul presedinte:Supune la vot proiectul de hotarare in forma initiala, prezentata de 

executiv si se voteaza in unanimitate (19 consilieri prezenti), ramanand deocamdata la nivel de 

proiect pana dupa primirea avizului de la ANFP, dupa care se va reintroduce in plen pentru 

adoptarea unei hotarari de consiliu local in acest sens. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 12 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

modificarea și completarea Anexei nr.1 la HCL.nr.9/2016 privind aprobarea Regulamentului 

referitor la regimul finanțărilor nerambursabile din fondurile bugetului local al Municipiului 

Făgăraș, alocate pentru activități nonprofit de interes local.” 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 
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 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-19 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.23/21.07.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 13 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

constituirea Comisiilor pentru evaluarea și selecționarea programelor și proiectelor, în vederea 

acordării finanțărilor nerambursabile din fondurile bugetului local al Municipiului Făgăraș, alocate 

pentru activități nonprofit de interes local.” 

 

 Domnul presedinte:”Comisia juridica propune ca in loc de 2 reprezentanti ai Consiliului 

local sa fie 4 reprezentanti.” 

 

 Domnul presedinte:Supune la vot varianta cu 2 reprezentanti ai Consiliului local si se 

respinge cu i vot pentru si 18 abtineri (19 consilieri prezenti). 

 

Domnul presedinte:Supune la vot varianta cu 4 reprezentanti ai Consiliului local si se 

aproba cu 18 voturi pentru si impotriva (19 consilieri prezenti). 

 

 Domnul presedinte:”Asadar, s-a votat pentru varianta cu 4 reprezentanti ai Consiliului 

local si astept propuneri pentru cele doua comisii. Mai propun ca votul sa se desfasoare deschis.” 

 

 Domnul presedinte:Supune la vot pentru vot deschis si se aproba in unanimitate-19 voturi 

pentru. 

  

 Se fac urmatoarele propuneri: 

 

 Comisia de evaluare tineret: 

 

1. dl.Bruno Ercau 

2. dl.Motoc Alexandru 

3. dl.Alexandru Florin 

4. dl.Mogos Remus 

 

Domnul presedinte:”In urma votului deschis avem: 

 

1. dl.Bruno Ercau = 18 voturi pentru si o abtinere 

2. dl.Motoc Alexandru = 18 voturi pentru si o abtinere 

3. dl.Alexandru Florin = 18 voturi pentru si o abtinere 

4. dl.Mogos Remus = 18 voturi pentru si o abtinere 

 

 

Comisia de evaluare invatamant: 

 

 Se fac urmatoarele propuneri: 

 

1. dl.Mogos Remus 

2. dl.Bogdan Ion 

3. d-soara Suciu Andreea 

4. d-na Suteu Marilena 

5. dl.Negrila Ion 

Domnul presedinte:”In acest caz, este nevoie de vot secret. 

 

 Se impart buletinele de vot secret, modalitatea de vot fiind prin DA sau NU. 
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 Domnul presedinte(presedinte comisia de validare):”In urma votului secret avem: 

 

1. dl.Mogos Remus = 5 voturi pentru si 14 abtineri 

2. dl.Bogdan Ion = 19 voturi pentru 

3. d-soara Suciu Andreea = 19 voturi pentru 

4. d-na Suteu Marilena = 14 voturi pentru si 5 abtineri 

5. dl.Negrila Ion = 19 voturi pentru 

 

 

Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare per ansamblu si se aproba 

in unanimitate-19 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.24/21.07.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 14 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

aprobarea principalilor indicatori tehnico-econimici pentru proiectul "Reabilitare suprafață de 

joc la sala de sport a Colegiului Național Radu Negru Făgăraș". 
 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-19 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.25/21.07.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 15 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

mandatarea reprezentantului Municipiului Făgăraș în cadrul Adunării Generale a Asociației de 

Dezvoltare Intercomunitară "Asociația de Apă" Sibiu și desemnarea persoanelor care pot înlocui 

reprezentantul Municipiului Făgăraș în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară "Asociația de Apă" Sibiu. 

 

 Domnul primar:”Am discutat cu dl.Radu Stelea, angajat al Primariei Municipiului 

Fagaras si a fost de acord, iar ca inlocuitor al acestuia.” 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare cu acest amendament al 

dl.primar si se aproba cu 16 voturi pentru si 3 abtineri (19 consilieri prezenti), adoptandu-se 

Hotararea nr.26/21.07.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 16 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

structura pe specialități a membrilor comisiei de analizare a cererilor de locuințe pentru tineri, 

destinate închirierii.” 

 

 Domnul presedinte:”Astept propuneri in acest sens si propun vot deschis la acest proiect 

de hotarare. 

 

 Domnul presedinte:Supune la vot pentru vot deschis si se aproba in unanimitate-19 voturi 

pentru. 

 

 Se fac urmatoarele propuneri: 

 

Comisia de analizare a cererilor de locuințe pentru tineri, destinate închirierii: 

 

 Membrii: 

 

1. dl.Malene Petru 
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2. dl.Alexandru Florin 

3. dl.Motoc Alexandru 

4. dl.Stengel Norbert 

5. dl.Negrila Ion 

 

Supleanti: 

 

1. dl.Ercau Bruno 

2. dl.Biza Radu 

 

 

Domnul presedinte:”In urma votului deschis avem: 

 

1. dl.Malene Petru = 19 voturi pentru 

2. dl.Alexandru Florin = 19 voturi pentru 

3. dl.Motoc Alexandru = 19 voturi pentru 

4. dl.Stengel Norbert = 19 voturi pentru 

5. dl.Negrila Ion = 19 voturi pentru 

 

Supleanti: 

 

1. dl.Ercau Bruno  = 19 voturi pentru 

2. dl.Biza Radu = 19 voturi pentru 

 

Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare per ansamblu si se aproba 

in unanimitate-19 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.27/21.07.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 17 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

desemnarea din cadrul Consiliului Local Făgăraș a consilierilor municipali care sa facă parte din 

comisia de repartizare a locuințelor Municipiului Făgăraș.” 

 

 Domnul presedinte:”Astept propuneri in acest sens si propun vot deschis la acest proiect 

de hotarare. 

 

 Domnul presedinte:Supune la vot pentru vot deschis si se aproba in unanimitate-19 voturi 

pentru. 

 

 Se fac urmatoarele propuneri: 

 

 Comisia de repartizare a locuințelor Municipiului Făgăraș: 

 

 Membrii: 

 

1. dl.Motoc Alexandru 

2. d-na Suteu Marilena 

3. dl.Biza Radu 

4. dl.Lup Lucian 

 

Supleanti: 

 

 1. dl.Bogdan Ion 
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 Domnul presedinte:”In urma votului deschis avem: 

 

 Membrii: 

 

1. dl.Motoc Alexandru = 19 voturi pentru 

2. d-na Suteu Marilena = 19 voturi pentru 

3. dl.Biza Radu = 19 voturi pentru 

4. dl.Lup Lucian = 19 voturi pentru 

 

Supleanti: 

 

 1. dl.Bogdan Ion = 19 voturi pentru 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare per ansamblu si se aproba 

in unanimitate-19 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.28/21.07.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 18 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

modificarea și completarea HCL.nr.195/28.10.2015 privind desemnarea reprezentanților 

Consiliului Local al Municipiului Făgăraș în Comisia de Evaluare și Asigurare a Calității 

Învățământului (Comisia CEAC) de la nivelul unităților de învățământ preuniversitar de stat din 

Municipiul Făgăraș.” 

 

 Domnul presedinte:”Astept propuneri in acest sens si propun vot deschis la acest proiect 

de hotarare. 

 

 Domnul presedinte:Supune la vot pentru vot deschis si se aproba in unanimitate-19 voturi 

pentru. 

 

 Se fac urmatoarele propuneri: 

 

 Comisia de Evaluare și Asigurare a Calității Învățământului (Comisia CEAC) de la 

nivelul unităților de învățământ preuniversitar de stat din Municipiul Făgăraș: 

 

- Gradinita “Albinuta”- d-naOsalciuc Elena 

- Gradinita “Prichindeii” – dl.Scoferciu Sergiu 

 

 

Domnul presedinte:”In urma votului deschis avem: 

 

- Gradinita “Albinuta”- d-naOsalciuc Elena = 19 voturi pentru 

- Gradinita “Prichindeii” – dl.Scoferciu Sergiu = 19 voturi pentru 

 

Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare per ansamblu si se aproba 

in unanimitate-19 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.29/21.07.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 19 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

numirea reprezentanților Consiliului Local în Consiliile de administrație ale unităților de 

învățământ cu personalitate juridică din Municipiul Făgăraș.” 

 

 Domnul presedinte:”Astept propuneri in acest sens. 

 

-Colegiul National “Radu Negru” Fagaras:-3 reprezentanti: 
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- dl.Lupu Dorin 

- d-na Sin Geanina 

- d-na Macarie Elena 

- d-na Drajnean Doina 

 

-Colegiul National “Doamna Stanca”Fagaras:-3 reprezentanti: 

 

- d-na Suciu Dana 

- d-na Bardas Monica 

- dl.Klein Johannis 

- d-na Adela Popa 

 

-Liceul Teologic”Constantin Brancoveanu”Fagaras:-3 reprezentamti: 

 

- d-na Rusu Alexandrina 

- d-na Borcoman Ioana 

- d-na Aldea Iuliana 

- dl.Rosculet Gheorghe 

 

-Colegiul Tehnic”Aurel Vijoli”Fagaras:-3 reprezentanti: 

 

- d-na Dogaru Cerasela 

- d-na Radulet Corina 

- dl.Szasz Alexandru 

- dl.Totok Ianosh 

 

-Grupul Scolar”Dr.Ioan Senchea”Fagaras:-3 reprezentanti: 
 

- dl. Dragoiu Tiberiu 

- d-na Monica Furdui 

- d-na Corsatea Maria 

- dl. Pandrea Dan 

 

-Scoala Gimnaziala”Ovid Densusianu”Fagaras:-3 reprezentanti: 
 

- dl.Frangulea Radu 

- dl,Ghircoias Marcel 

- dl.Paler Aurel 

- d-naVercezan Voichita 

-  

-Gradinita “Voinicelu”Fagaras:-1 reprezentant: 

 

- d-na Ingrid Hera 

 

-Gradinita”Pinochio”Fagaras:-1 reprezentant: 

 

- d-na Neubert Christiane 

 

-Gradinita”Albinuta”Fagaras:-1 reprezentant: 

 

 -  d-na Bobohalma Cristina 
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 -Gradinita Prichindeii”Fagaras:-1 reprezentant: 

 

- d-na Paler Mariana 

- d-na Curtean Doina 

 

-Clubul Elevilor Fagaras:-1 reprezentant: 

 

- Torok Alina 

 

-Clubul Sportiv Fagaras:-1 reprezsentant: 

 

 - Orzea Ovidiu 

 

 Domnul presedinte:”In urma acestor propuneri, este nevoie de vot secret.” 

 

 Se impart buletinele pentru vot secret, modalitatea de vot fiind prin DA sau NU. 

 

 Domnul presedinte (presedinte al comisiei de validare):”In urma votului secret, avem: 

 

 -Colegiul National “Radu Negru” Fagaras:-3 reprezentanti: 

 

- dl.Lupu Dorin = 19 voturi pentru 

- d-na Sin Geanina = 14 voturi pentru si 5 abtineri 

- d-na Macarie Elena = 19 voturi pentru 

- d-na Drajnean Doina = 5 voturi pentru si 14 abtineri 

 

-Colegiul National “Doamna Stanca”Fagaras:-3 reprezentanti: 

 

- d-na Suciu Dana = 18 voturi pentru si o abtinere 

- d-na Bardas Monica = 15 voturi pentru si 4 abtinberi 

- dl.Klein Johannis = 19 voturi pentru 

- d-na Adela Popa = 5 voturi pentru si 14 abtineri 

 

-Liceul Teologic”Constantin Brancoveanu”Fagaras:-3 reprezentamti: 

 

- d-na Rusu Alexandrina = 19 voturi pentru 

- d-na Borcoman Ioana = 15 voturi pentru 

- d-na Aldea Iuliana = 18 voturi pentru 

- dl.Rosculet Gheorghe = 5 voturi pentru si 14 abtineri 

 

-Colegiul Tehnic”Aurel Vijoli”Fagaras:-3 reprezentanti: 

 

- d-na Dogaru Cerasela = 19 voturi pentru 

- d-na Radulet Corina = 14 voturi pentru 

- dl.Szasz Alexandru = 19 voturi pentru 

- dl.Totok Ianosh = 5 voturi pentru si 14 abtineri 

 

-Grupul Scolar”Dr.Ioan Senchea”Fagaras:-3 reprezentanti: 
 

- dl.Dragoiu Tiberiu = 19 voturi pentru 

- d-na Monica Furdui = 18 voturi pentru si o abtinere 
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- d-na Corsatea Maria = 14 voturi pentru si 5 abtineri 

- dl.Pandrea Dan = 5 voturi pentru si 14 abtineri 

 

-Scoala Gimnaziala”Ovid Densusianu”Fagaras:-3 reprezentanti: 
 

- dl.Frangulea Radu = 19 voturi pentru 

- dl,Ghircoias Marcel = 17 voturi pentru si 2 abtineri 

- dl.Paler Aurel = 16 voturi pentru si 3 abtineri 

- Vercezan Voichita = 5 voturi pentru si 14 abtineri 

 

-Gradinita “Voinicelu”Fagaras:-1 reprezentant: 

 

- d-na Ingrid Hera = 18 voturi pentru si o abtinere 

 

-Gradinita”Pinochio”Fagaras:-1 reprezentant: 

 

- d-na Neubert Christiane = 19 voturi pentru 

 

-Gradinita”Albinuta”Fagaras:-1 reprezentant: 

 

 -  d-na Bobohalma Cristina = 19 voturi pentru 

 

 -Gradinita Prichindeii”Fagaras:-1 reprezentant: 

 

- d-na Paler Mariana = 14 voturi pentru si 5 abtineri 

- d-na Curtean Doina = 5 voturi pentru si 14 abtineri 

 

-Clubul Elevilor Fagaras:-1 reprezentant: 

 

- Torok Alina = 19 voturi pentru 

 

-Clubul Sportiv Fagaras:-1 reprezsentant: 

 

- Orzea Ovidiu = 19 voturi pentru 

 

Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare per ansamblu si se aproba 

in unanimitate-19 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.30/21.07.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 20 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

desemnarea din cadrul Consiliului Local Făgăraș a consilierilor locali care sa facă parte din 

comisia de licitație pentru închirieri, concesiuni sau vânzări de terenuri și spații cu altă destinație 

decât locuință, ce aparțin domeniului public și privat al Municipiului Făgăraș.” 

 

 Domnul presedinte:”Astept propuneri in acest sens si propun vot deschis la acest proiect 

de hotarare. 

 

 Domnul presedinte:Supune la vot pentru vot deschis si se aproba in unanimitate-19 voturi 

pentru. 

 

 Se fac urmatoarele propuneri: 
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Comisia de licitație pentru închirieri si concesiuni de terenuri și spații cu altă 

destinație decât locuință, ce aparțin domeniului public și privat al Municipiului Făgăraș: 
 

 Membrii: 

 

1. dl.Ercau Bruno 

2. dl.Malene Petru 

 

Supleanti: 

 

1. dl.Negrila Ion  

2. dl.Biza Radu 

 

Domnul presedinte:”In urma votului deschis avem: 

 

Membrii: 

 

1. dl.Ercau Bruno = 19 voturi pentru 

2. dl.Malene Petru = 19 voturi pentru 

 

Supleanti: 

 

1. dl.Negrila Ion = 19 voturi pentru 

2. dl.Biza Radu = 19 voturi pentru 

 

Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare per ansamblu si se aproba 

in unanimitate-19 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.31/21.07.2016. 

  

Domnul presedinte:Prezinta punctul 21 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

aprobarea procedurii de publicare a listelor debitorilor care înregistrează obligații fiscale restante, 

precum și cuantumul acestor obligații.” 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-19 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.32/21.07.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 22 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

încetarea Contractului de management al d-lui Puiuleț Gheorghe, manager al Clubului Sportiv 

Municipal Făgăraș.” 

 

 Domnul Gabor:”In legatura cu acest subiect, din punct de vedere moral mi se pare o 

eroare sa inlaturam de la acest club pe dl.Puiulet Gheorghe pentru ca, sub conducerea dansului, 

echipa de handbal a ajuns campioana nationala, este o istorie pentru Fagaras. Nu inteleg ce a facut 

aceasta persoana ca sa fie inlaturata de la conducerea acestui club sportiv. Dansul a ajutat la 

promovarea acestei echipe de handbal. 

 Din cate stiu, in Contractul de management exista niste clauze ale acestui  contract.Din cele 

citite aici la clauze, nu inteleg de ce trebuie inlaturata aceasta persoana de la conducerea clubului 

sportiv?” 

 

 Domnul Cirje:”Propun ca votul de abtinere sa fie nominal, cel putin votul meu si al 

dl.Popa Ovidiu. Domnul Puiulet niciodata nu si-a dorit sa conduca un club municipal.” 
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Domnul Mogos:”Propun vot secret de incetare sau nu a Contractului de management al d-

lui Puiuleț Gheorghe, manager al Clubului Sportiv Municipal Făgăraș.” 

 

 Domnul primar:”Vreau sa va spun doar ca D.N.A. ne cere anumite documente in acest 

sens. Vreau sa retineti acest aspect.Din punct de vedere al managerului, dl.Puiulet nu cred ca este 

capabil sa conbduca acest club sportiv.” 

 

 Domnul presedinte:Supune la vot pentru vot secret si se aproba in unanimitate-19 voturi 

pentru. 

 

 Se impart buletinele de vot pentru vot secret de incetare sau nu a Contractului de 

management al d-lui Puiuleț Gheorghe, manager al Clubului Sportiv Municipal Făgăraș, 

modalitatea de vot fiind prin bifare casute DA sau NU. 

 

 Domnul presedinte (presedinte al comisiei de validare): In urma votului secret, avem: 

 

 DA = 11 voturi pentru  

 NU = 7 impotriva si 1 vot anulat, adoptandu-se Hotararea nr.33/21.07.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 23 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

numirea Președintelui Clubului Sportiv Municipal Făgăraș, aprobarea Contractului de management 

și numirea membrilor Consiliului Director al CSM Făgăraș.” 

 

 Domnul primar:”As propune introducerea unui articol nou care sa sune astfel:”cu data 

prezentei hotarari, orice hotarare de consiliu local se revoca pe deplin drept. 

 As propune ca presedinte al CSM Fagaras pe  

 

Presedinte: 

 

-1. dl.Gruia Constantin Marius 

Consiliul de administratie CSM: 

 

      - dl. Mateiaș Sorin Costel 

      - dl. Fielk Lucian 

      - dl. Fleșariu Flavius 

      - dl. Ramba Lucian Gheorghe  

      - dl. Costea Ioan Marius 

 

 

Domnul presedinte:Se propune de vot secret in acest sens. 

 

 Se impart buletinele de vot pentru vot secret, modalitatea de vot fiind prin DA sau NU. 

 

 Domnul presedinte (presedinte al comisiei de validare): In urma votului secret, avem: 

 

Presedinte: 

 

-1.dl.Gruia Constantin Marius = 13voturi pentru  

      = 5 impotriva 

      = 1 abtinere:dl.Cirje Catalin (19 consilieri prezenti) 
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Consiliul de administratie CSM: 

 

      1. dl.Mateias Sorin Costel = 14 voturi pentru si 5 abtineri 

      2. dl.Fielk Lucian = 12 voturi pentru si 17 abtineri 

      3. dl.Flesariu = 14 voturi pentru si 5  abtineri 

      4. dl. Ramba Lucian Ghe. = 13 voturi pentru si 6 abtineri 

      5. dl.Costea Ioan Marius  = 13 voturi pentru si 6 abtineri 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare per ansamblu si se aproba 

cu 18 voturi pentru si o abtinere:dl. Cirje Catalin (19 consilieri prezenti), adoptandu-se Hotararea 

nr.34/21.07.2016. 

 

 Domnul primar:”Vreau sa mai adaug faptul ca dl.Puiulet Gheorghe va fi mentionat in 

organigrama CSM Fagaras, deci se nu voteaza acum in consiliul local in aceasta privinta.As dori 

sa va spun cate ceva despre dl. Gruia Constantin Marius si anume caeste un fost portar al echipei 

de handbal, este manager si din discutiile avute cu dansul, mi-a promis ca aduce sponsori echipei 

de handbal.” 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 24 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

inițierea procedurii de achiziție a terenului în suprafață de 250 mp identic cu cel înscris în 

CF.nr.104868-Făgăraș și a terenului în suprafață de 56 mp., identic cu cel înscris in 

CF.nr.1045477-Făgăraș, proprietatea S.C.FLAMERUS S.R.L., ocupat de trotuarul din str.Negoiu, 

în vecinătatea S.C.SALCO SERV S.A. Făgăraș.” 

 

 Domnul Cirje:”Era vorba sa se faca o rectificare pe intreaga parcela.S-a facut un protocol 

in acest sens. Nu stiu de ce nu s-a finalizat pana acum aceasta proboema.” 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 18 voturi 

pentru si o abtinere:dl. Cirje Catalin (19 consilieri prezenti), adoptandu-se Hotararea 

nr.35/21.07.2016.  

 

 Domnul primar:”Am inteles ca exista o hotarare de consiliu local in care daca cineva 

cumpara de la primarie sau vinde teren catre primarie, isi face expertiza singur.Cred ca ar trebui sa 

revenim la lucrul acesta ca noi tot ce vindem, cumparam, sa ne facem singuri expertizxele.Am 

vazut cererea dl.Bobohalma din data de 27.05.2016 in care spune ca isi face singur expertiza ca 

apoi noi sa cumparam.sa se consemneze in provesul verbal al acestei sedinte ordinare al 

Cobsiliului local sa ne dati voie sa ii instiintam de aceasta hotarare de conbsiliu de care v-am spus 

ca exista, ca noi cumparam terenul, dar sa nu procedeze la angajarea unui evaluator pentru ca noi 

vom anula hotararea de consiliu local in luna august a.c. si vom face expertiza si vom cumpara 

terenul.La fel este valabil si pentru vanzari si cumparari de apartamente.” 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 25 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

aprobarea înscrierii construcțiilor edificate pe suprafață de 7.061 mp.din suprafața totală de 

267.258 mp., înscriși în CF.nr.102519 Făgăraș-domeniu public, conform dreptului de folosință a 

terenului.” 

  

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-19 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.36/21.07.2016. 
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Domnul presedinte:Prezinta punctul 26 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

rectificarea și vânzarea unui teren proprietatea Statului Român, în suprafață de 495 mp., situat în 

Făgăraș, str.Titu Perția, înscris în CF.nr.104212-Făgăraș cu nr.top 23/2/3; 24/2/3; 26/2/3; 27/2/3.” 

 

 Domnul Malene:”Vanzarea ar trebui sa se faca prin licitatie publica. Asa cum rezulta din 

CF, d-na respectiva are un drept de uzufruct viager asupra terenului.” 

 

 Domnul Cirje:”L-am intrebat la comisiile de specialitate pe dl.secretar daca a fost elaborat 

un proiect de hotarare cu vanzare prin licitatie publica si a spus ca da. A intrat in plen acel proiect 

de hotarare si s-a adoptat?” 

 

 Domnul secretar:”A intrat atat in comisiile de specialitate, cat si in plen intr-una din lunile 

trecute dar in plen nu s-a intrunit cvorumul necesar, nefiind prezenti numarul necesar al 

consilierilor locali pentru a fi statutara sedinta ordinara de atunci. 

 Condorm prevederilor legale, este vorba de drept de preemtiune.” 

 

 Domnul Gabor:”Bine spus, drept de preemtiune. Aceasta inseamna ca in cazul unei 

vanzari prin licitatie publica, dreptul de preemtiune poate fi exercitat de acest beneficiar de drept.” 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare forma initiala si se 

respinge cu 11 voturi pentru si 8 abtineri (19 consilieri prezenti). 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare cu propunerea dl.Malene 

(vanzare prin licitatie publica) si se aproba in unanimitate-19 voturi pentru, adoptandu-se 

Hotararea nr.37/21.07.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 27 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

aprobarea vânzării prin licitație publică a terenului în suprafață de 100 mp din suprafața totală de 

18967 mp., proprietatea Statului Român, Făgăraș, situat în str.Negoiu, nr.147.” 

 

 Domnul Malene:”La Art.1 se vorbeste de o suprafata totala de 18.967 mp. As vrea sa cred 

ca este o greseala de redactare.” 

 

 Domnul secretar:”Daca observati, aveti HCL.nr 81/09.05.2016 prin care a fost propunerea 

de concesionare a terenului domeniu public.Dupa aceea s-a constatat ca acel teren nu face parte 

din domeniul public, ci din domeniul privat. Acela este titlul hotararii de consiliu local care se 

revoca.” 

 

 Domnul Manduc:”Faptul ca in HCL.nr.81/09.05.2016 se facea referire la concesionarea 

terenului domeniu public, nu ar fi fost o eroare. Problema expusa de dl.Malene este reala, dar 

vreau sa va intreb daca de la momentul 9 mai 2016 pana in acest moment, se constata ca acea 

suprafata este din domeniul public, care este documentul care atesta acest lucru?” 

 

 Domnul secretar:”Scopul revocarii acestei HCL.nr.81/09.05.2016 este ca din 

concesionarea acestui teren nu se pot alipii doua loturi de teren si astfel, propunem vanzarea.” 

 

 Domnul presedinte:”Imi amintesc ca atunci ne-am si deplasat la fata locului si majoritatea 

consilierilor a fost de acord sa primeasca cei 100 mp.” 

 

 Domnul Cirje:”Am vazut ca persoana respectiva, din data de 9 mai a.c. pana acum si-a 

depus cerere de cumparare, dar la Art.3 se spune ca ulterior se va face o documentatie cadastrala in 

aces sens.Cine face evaluarea, care este pretul, cum se procedeaza in continuare? Eu propun sa 
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impartim acest proiect de hotarare in doua:un proiect de hotarare cu privire la vanzare, cu un acord 

de principiu, iar cel de-al doilea proiect de hotarare, cel cu drept de servitute.” 

 

 Domnul primar:”Nu are cum sa fie domeniu public, odata ce acea persoana a fost pusa in 

posesie cu cei 1401 mp.Acea persoana vrea sa faca un depozit si are nevoie acolo de 100 mp. Si eu 

sunt de acord sa dam acum un aviz de principiu de vanzare, asa cum a spus si dl.Cirje, se face 

dezmembrarea, raportul de evaluare, venim apoi in plen, il votam si mergem mai departe.” 

 

 Domnul Malene:”Ar fi in regula daca acel teren nu ar fi domeniu public.” 

 

 Domnul Cirje:”Deci, formulam astfel: sa ramana art.1 cu revocarea 

HCL.nr.81/09.05.2016, apoi art.2:”se aproba acord de principiu pentru vanzare.” 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare cu propunerea dl.Cirje si 

se aproba in unanimitate-19 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.38/21.07.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 28 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

vânzarea locuințelor, construite din fondurile statului, în condițiile Legii nr.85/1992 republicată si 

a Decretului-Lege nr.61/1990 .(nr.înreg.19.853).” 

 

 Domnul Gabor:”As dori sa mi se consemneze de pe acum in procesul verbal al acestei 

sedinte, votul meu de abtinere la punctele 28,29,30,31 si 32 de pe ordinea de zi pentru a nu mai fi 

nevoie sa intervin mereu la fiecare din aceste puncte enumerate.” 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 18 voturi 

pentru si o abtinere: dl.Gabor Constantin (19 consilieri prezenti), adoptandu-se Hotararea 

nr.39/21.07.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 29 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

vânzarea locuințelor, construite din fondurile statului, în condițiile Legii nr.85/1992 republicată si 

a Decretului-Lege nr.61/1990 .(nr.înreg.17.121).” 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se respinge cu 12 voturi 

pentru si 7 abtineri:dl.Gabor Constantin, d-na Motoc Carla, dl.Mogos Remus, dl.Cirje Catalin, 

dl.Manduc Sorin, dl.Alexandru Florin si d-soara Suciu Andreea. 

 

 Domnul Cirje:”Eu imi pot explica abtinerea mea la acest vot. Str Republicii nr.27 este 

cladirea de visavis de primarie, iar Consiliul local are in proprietate apartamentele de la etaj.Exista 

intr-adevar sentinta prin care chiriasul obliga consiliul local sa vanda, dar daca vindem chiriasilor 

de acolo apartamentele, nu cred ca o sa mai avem sansa sa ne achitamj acea cladire. Atunci am 

emis o hotarare de consiliu local sa gasim surse de finantare si apoi sa vindem chiriasilor la cerere 

apartamentele.” 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 30 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

însușirea Rapoartelor de evaluare întocmite de o persoană autorizată pentru vânzarea locuințelor, 

proprietatea Municipiului Făgăraș în baza Legii nr.85/1992.(nr.înreg.1604).” 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 
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 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 17 voturi 

pentru si 2 abtineri: dl.Gabor Constantin si d-na Motoc Carla (19 consilieri prezenti), adoptandu-se 

Hotararea nr.40/21.07.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 31 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

însușirea Rapoartelor de evaluare întocmite de o persoană autorizată pentru vânzarea locuințelor, 

proprietatea Municipiului Făgăraș în baza Legii nr.85/1992.(nr.înreg.2801).” 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 17 voturi 

pentru si 2 abtineri: dl.Gabor Constantin si d-na Motoc Carla (19 consilieri prezenti), adoptandu-se 

Hotararea nr.41/21.07.2016. 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 32 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

însușirea Rapoartelor de evaluare întocmite de o persoană autorizată pentru vânzarea locuințelor, 

proprietatea Municipiului Făgăraș în baza Legii nr.85/1992.(nr.înreg.11.693).” 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 17 voturi 

pentru si 2 abtineri: dl.Gabor Constantin si d-na Motoc Carla (19 consilieri prezenti), adoptandu-se 

Hotararea nr.42/21.07.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 33 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

însușirea Raportului de recrutare și selecție al Consiliului de Administrație al S.C.SALCO SERV 

S.A. Făgăras și propunerea candidațiilor pentru funcția de membru in consiliul de administratie.” 

 

 Domnul primar:”Am luat legatura cu firma de selctie si m-am consultat ce trebuie facut in 

continuare, situatia fiind incerta. 

 As propune o modificare la acest proiect de hotarare. La Art.1 sa se formuleze astfel:”se 

insuseste procedura Raportului de recrutare si selectie al Consiliului de Administratie al SC 

SALCO SERV SA Fagaras intocmit de SC ARC CONSUTING “. Aceasta este modificarea mea.” 

 

 Domnul Cirje:”Am intrebat pe dl.secretar ce se intampla cu acel proiect de hotarare in 

acest sens incepand din data de 25 februarie 2016, de unde am si procesul-verbal al acelei sedinte 

de consiliu local unde nu am fost de acord cu acest proiect de hotarare. Ce s-a intamplat de atunci 

pana  acum?” 

 

 Domnul primar:”Pe data de 31 iulie 2016 expira mandatul actualului Consiliu de 

Administratie al SC SALCO SERV SA Fagaras. Daca in data de 31 iulie 2016 expira acest 

mandat, noi trebuie sa incheiem acea procedura.Am discutat cu firma de selectie, iar noi mai 

departe, in functie de cum hotarati astazi, o sa vreau ca aceasta firma SC SALCO SERV SA 

Fagaras sa poata sa functioneze.Eu mai am un alt proiect de hotarare cu o alta varianta in cazul in 

care dvs.nu adoptati acest proiect de hotarare initial si putem rezolva aceasta problema.” 

 

 Domnul Cirje:”Prelungirea mandatului acestui Consiliu de Administratie al SC SALCO 

SERV SA Fagaras s-a facut pana acum in A.G.A. SC SALCO SERV SA., ceea ce se poate face si 

acum acelasi lucru, dar il intreb pe dl.secretar ce s-a intamplat cuu acest proiect de hotarare din 

data de 25 februarie 2016 pana in prezent?” 
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 Domnul secretar:”Acelasi proiect de hotarare sub aceeasi forma a fost introdus pe ordinea 

de zi pentru a fi adus la cunostinta si a celorlalti membri ai Consiliului Local Fagaras nou alesi 

care nu cunosteau aceasta problema.” 

 

 Domnul Cirje:”Argumentul pentru care a fost respins acest proiect de hotarare in Consiliul 

local anterior a fost ca niciunul din majoritatea cosiliului local nu a fost de acord cu selectia 

facuta.Daca noi acceptam atunci acea selectie, riscam ca SC SALCO SERV SA.sa ne cheme in 

contencios administrativ si sa ne forteze in consiliul local sa mearga lucrurile cum vor ei. Mi-e 

teama sa nu se intample si acum asa ceva.” 

 

 Domnul primar:”Este vorba doar de o procedura aici care trebuie incheiata.Aprobati 

procedura acum. Ca dvs.ii validati sau nu pe cei propusi in selectie, este alta problema.” 

 

 Domnul Cirje:”Cred ca ar fi trebuit sa existe un moment zero, o luciditate in acest sens. Sa 

nu uitam ca acest consiliu local este chemat in instanta de catre Primaria Fagaras si SC SALCO 

SERV SA.Fagaras.” 

 

 Domnul primar:”Daca vreti sa pornim de la un moment zero si acel proces in instanta se 

va termina, insusindu-si procedura consiliul local.Noi ca sa mergem mai departe, ca vrem sa facem 

selectie sau altceva, trebuie sa acceptam aceasta procedura, tot de AGA SC SALCO SERV 

SA.Fagaras sau Consiliul Local Fagaras.O terminam si plecam de la un moment zero. Este 

simplu.Nu ma feresc de absolut nimeni. 

 Oricum, acest Consiliu de Administratie al SC SALCO SERV SA Fagaras, conform 

Statutului, nu este niciun articol in care sa se spuna ca exista alte situatii de prelungire pe inca 6 

luni. Aceste Statut al SC SALCO SERV SA Fagaras nu a fost actualizat.Trebuie actualizat acest 

Statut.” 

 

 Domnul Popa O:”Trebuie sa votam pe articole.” 

 

 Domnul primar:”De acord.Adoptam acum doar procedura de selectie si apoi de 

persoanele mentionate in proiectul de hotarare.Nu trebuie ca o firma sa ne selecteze persoanele. 

Putem si noi, Consiliul local sau AGA SC SALCO SERV SA Fagaras.” 

 

 Domnul presedinte:Supune la vot Art.1 cu propunerea facuta de dl.primar si se aproba cu 

17 voturi pentru si 2 abtineri. 

  

Se impart buletinele de vot pentru vot secret fiind vorba de persoane la Art.2 , Art.3, 

Art.4, Art.5 si Art.6, unde este nevoie de vot secret, modalitatea de vot secret fiind prin DA sau 

NU. 

 

1. dl.Bobes Mircea 

2. dl.Bucurei Ovidiu Sergiu 

3. d-na Dobrea Adina Ionela 

4. dl.Victor Marian 

5. dl.Ungureanu Dumitru 

 

Domnul presedinte (presedinte al comisiei de validare):”In urma votului secret avem: 

 

 Domnul presedinte:Vot secret Art.2: Dl. Bobes Mircea = respins cu 6 voturi pentru si 13 

impotriva. 
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Domnul presedinte:Vot secret Art.3: Dl.Bucurei Ovidiu Sergiu = respins cu 6 voturi 

pentru si 13 impotriva. 

 

Domnul presedinte:Vot secret Art.4: D-na Dobrea Adina Ionela = respins cu 6 voturi 

pentru si 13 impotriva. 

 

Domnul presedinte:Vot secret Art.5: Dl. Victor Marian = respins cu 6 voturi pentru si 13 

impotriva. 

 

 Domnul presedinte:Vot secret Art.6: Dl. Ungureanu Dumitru = respins cu 6 voturi 

pentru si 13 impotriva. 

 

 Domnul presedinte:”Asadar, in urma votului Art.1 al proiectului de hotarare s-a adoptat 

cu 17 voturi pentru si 2 abtineri, adoptandu-se Hotararea nr.43/21.07.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 34 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

modificarea și completarea Statutului S.C.SALCO SERV S.A.Făgăraș.” 

 

 Domnul primar:”Inainte de a trece la votarea acestui proiect de hotarare, va propun daca 

sunteti de acord sa fiu imputernicit de catre Consiliul local ca sa trimit o adresa catre S.C.SALCO 

SERV S.A.Făgăraș pentru a actualiza Statutul S.C.SALCO SERV S.A.Făgăraș urgent.” 

 

 Domnul presedinte:Supune la vot propunerea dl.primar si se aproba in unanimitate-18 

voturi pentru, fiind in sala in acest moment 18 consilieri prezenti. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 18 voturi 

pentru si o abtinere (19 consilieri prezenti), adoptandu-se Hotararea nr.44/21.07.2016. 

 
Domnul presedinte:Prezinta punctul 35 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre privind 

alegerea unui consilier ca președinte de ședință.( AUGUST 2016).” 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba cu 18 voturi 

pentru si o abtinere:dl.Bogdan Ion (19 consilieri prezenti), adoptandu-se Hotararea 

nr.45/21.07.2016. 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 36 de pe ordinea de zi:” Informare din partea 

S.C.APA-CANAL S.A.SIBIU nr.15.447/29.06.2016, înregistrată la Primăria Municipiului Făgăraș 

sub nr.de 19.942/04.07.2016.” 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 

 

 Domnul presedinte:”Fiind vorba doar de o informare, s-a luat act de aceasta.” 

 

Domnul presedinte:Prezinta punctul 1 de la „Suplimentare:” Proiect de hotărâre privind 

completarea Anexei nr.2 din HCL.nr.200/2015 privind stabilirea impozitelor și taxelor locale 

pentru anul 2016.” 

 

 Discutii, intrebari? Nu sunt. 
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 Domnul presedinte:Supune spre aprobare proiectul de hotarare si se aproba in 

unanimitate-19 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.46/21.07.2016. 

 

 Domnul presedinte: Multumeste pentru participare participare şi declară închise lucrările 

şedinţei. 

 

 Drept urmare, s-a incheiat prezentul proces-verbal in 3 exemplare. 

 

     

 

 

    PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                 P.SECRETAR, 

            BOGDAN ION                         Jr.ADRIAN-TRAIAN GAVRILA 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PJ/PJ. 

 

 


